

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4799/Add.1

1 May 1980

Limited Distribution

FOURTH CERTIFICATION OF CHANGES TO SCHEDULES

Entry into Force of Schedule XXXVIII - Japan

In a note to the consolidated Schedule XXXVIII - Japan it is stated that the schedule will become effective on the thirtieth day following the notification given to that effect by the Government of Japan, or on such earlier date as may be indicated in that notification.

In a communication, dated 25 April 1980, the Government of Japan has notified the secretariat that the schedule will become effective as from 26 April 1980.

QUATRIEME CERTIFICATION DE CHANGEMENTS APPORTES AUX LISTES

Entrée en vigueur de la Liste XXXVIII - Japon

Dans une note à la Liste codifiée XXXVIII - Japon, il est indiqué que la Liste entrera en vigueur le trentième jour qui suivra la notification faite à cet effet par le gouvernement du Japon, ou à la date antérieure qui pourrait être indiquée dans cette notification.

Par une communication du 25 avril 1980, le gouvernement du Japon a fait savoir au secrétariat que la Liste entrerait en vigueur le 26 avril 1980.